

Table of Contents / Содержание

Table of Contents / Содержание	vii
Contributors / Сведения об авторах	ix
Note for Contributors / Будущим авторам	x

Articles / Статьи

<i>Heiner Eichner</i> . Neues zur Sprache der Stele von Lemnos (Zweiter Teil)	1
[X. Айхнер. О языке лемноской стелы (ч. 2)]	
<i>Henry Honken</i> . Vocabulary matchings in !Xóõ and Ju'hoan	43
[Г. Хонкен. Лексические сходжения между !хонг и и жу хоан]	
<i>А. Д. Кошелев</i> . О финальной стадии эволюции языка (лексико-семантический аспект)	63
[Alexey Koshelev. On the final stage of the evolution of language (lexico-semantic aspect)]	
<i>Hrach Martirosyan</i> . The place of Armenian in the Indo-European language family: the relationship with Greek and Indo-Iranian	85
[Грач Мартиросян. Место армянского языка в индоевропейской семье и его связь с греческим и индоиранским]	
<i>М. Н. Саенко</i> . Реконструкция праславянского списка Сводеша	139
[M. N. Saenko. Reconstruction of the Proto-Slavic Swadesh wordlist]	
<i>М. Е. Васильев, А. И. Коган</i> . К вопросу о восточнодардской языковой общности	149
[M. E. Vasilyev, A. I. Kogan. On the East Dardic language group]	

Reports / Хроника

Сравнительно-историческое языкознание в XXI веке: проблемы и перспективы. К 60-летию С. А. Старостина, Москва, РГГУ, 20—22 марта 2013 г.	
(М. М. Руссо / Maksim Russo)	179
[Comparative-Historical Linguistics of the 21 st Century: Issues and Perspectives, Moscow, March 20–22, 2013]	
Нигеро-конголезский праязык: сравнение и реконструкция, Париж, 18—21 сентября 2012 г. (М. Л. Хачатурьян / Maria Khachaturyan)	
[Towards Proto-Niger-Congo: Comparison and Reconstruction, Paris, September 18–21, 2012]	